
 

 

Dagsorden KS-møde, den 8.12. 2022 på Brøndbyvestervej 58 kl. 8-11.15 

Dato og tidspunkt Kl. 8-11.15                                                                                         

Mødefacilitator Anna 

Ordstyrer Flemming 

Referent Anna 

Kontaktperson Sarah 

Afbud Sarah 

Brød og kaffe Flet og Anders 

 
 

PUNKT TID Orientering 
Drøftelse 
Beslutning 

MÅL REFERAT Kommunikation 
til medlemmer - 
ansvarlig: 
 
TR 
GLF info 
FU 

Morgenmad og løs snak 15 min.     

Godkendelse af referat 

Dagsorden KS 17.11. 
2022 

1 min.   godkendt  

Tema      

lokale og centrale udfordringer      

https://docs.google.com/document/d/1SZNLLsm1nG6hU5b6SCnOPZlgLDKhOWKalpVaMstqsWk/edit?usp=sharing
https://docs.google.com/document/d/1SZNLLsm1nG6hU5b6SCnOPZlgLDKhOWKalpVaMstqsWk/edit?usp=sharing


DLF/GLF-relevant      

  
 
    

Opfølgning på 
kredsstyrelsesmedlemskursus 

30 
 
8:45 

 Lotte, Anders, Charlotte og 
Flet giver orientering om 
deres tanker på bagkant af 
deres fælles internat: 
 
Orientering og drøftelse 
samt beslutning om evt 
kommende dagsordener 
for KS arbejdet 

Fremtidige punkter: 
Økonomi - bemyndigelse og forvaltning af Kredsens økonomi 
Kredsstyrelsesmøder vs. TR-møder og arbejdsopgaver, mødestruktur og 
dagsordenen. 
Ønske fra KS om politisk til stadighed at skabe fokus på kortere 
skoledage. 
Genbesøge årshjulet og indsatser for KS - trods at virkeligheden med 
diverse dagsordener presser sig på. 

 

Retningslinjen for arbejdet med  
Vold, trusler mobning og chikane 
på SiG 

Retningslinje for 
håndtering af vold, trusler 
og chikane på SiG 

30 
 
9:15 

 Orientering v. Anna og 
drøftelse af SiG MED’s 
retningslinje, som er ved at 
være på plads. 

Lokal-MED får en arbejdsseddel med fra SiG-MED til drøftelse lokalt, så 
retningslinjen kan blive færdiggjort og komme ud. 
Overvejelse omkring den akutte situation - den kunne være lokalt 
beskrevet. 
AMR’er også klædt på til arbejdet. 

 

Registrering af arbejdstid 

Henvendelse til DLF vedr. 
registrering af lærernes 
arbejdstid.docx 

10 
 
 
Pause 
 

 Status på arbejdet med 
registrering af arbejdstid 

Hovedstaden Vest har forfattet et skriv til DLF om formål med 
registreringen set i lyset af, hvor tallene også kan trækkes, og tiden til 
arbejdet er knap. 
 

 

Lokalaftale      

CBUF og GLF skolerunde 
 
Opsamling på A20 og arbejdet med 
SiG- strategien 
 
De organisatoriske forudsætninger i 
strategien: 
 

● Styrkede centre for 
pædagogisk læring og 
inklusion 

● Strategisk 
kompetenceudvikling 

● Bedre overgange i 
børnelivet 

● Meningsfulde teams, der 

20 
 
9:30- 
9:50 

 Orientering 
CBUF og GLF har nu en 
skolerunde lagt i 
kalenderen: 
NO 5. januar 
SK 6. januar 
VE 12. januar 
SØ ? 
 
GS 19. januar 
 
Vi er stadig igang med at 
udvikle indhold og 
spørgeguide, men er enige 
om at vi skal have en 

Punktet tages op igen på næste møde i start januar 
TR’er tager med, hvad fylder lokalt ift. strategiens organisatoriske 
forudsætninger vs. arbejdstidsrammer. 
Der kommer noget som bilag til mødet. 
Vi forbereder os til mødet, den 5.1. 2022 
 

 

https://docs.google.com/document/d/1vD-Cewj61tgQ6-DGMIxh4k04oMSCgzfuCqOeEYUlo-M/edit?usp=share_link
https://docs.google.com/document/d/1vD-Cewj61tgQ6-DGMIxh4k04oMSCgzfuCqOeEYUlo-M/edit?usp=share_link
https://docs.google.com/document/d/1vD-Cewj61tgQ6-DGMIxh4k04oMSCgzfuCqOeEYUlo-M/edit?usp=share_link
https://docs.google.com/document/d/180rVjOxVsegr7jBaRLw0QQ08rpgGxx9n/edit?usp=share_link&ouid=100178575782587030936&rtpof=true&sd=true
https://docs.google.com/document/d/180rVjOxVsegr7jBaRLw0QQ08rpgGxx9n/edit?usp=share_link&ouid=100178575782587030936&rtpof=true&sd=true
https://docs.google.com/document/d/180rVjOxVsegr7jBaRLw0QQ08rpgGxx9n/edit?usp=share_link&ouid=100178575782587030936&rtpof=true&sd=true


understøtter 
eksemplarisk praksis 

● Faglig og databaseret 
ledelse tæt på 

● Moderne læringsmiljøer 
● Medarbejdertrivsel 

balance imellem det vi 
ønsker viden om og så en 
mulighed for at der lokalt 
kan bydes ind med det der 
er vigtigst lokalt at få 
håndteret og arbejdet.  

      

Sagsbehandling 
Til dette punkt skal fremsendes 
ønske om at bruge en aktuel 
medlemssag til sparring og til at 
gøre os klogere. Den aktuelle sag 
kan udspringe af dialog på tværs 
eller komme fra FU. Der kan til evt. 
udtales ønske om at få en sag på til 
det kommende KS-møde 

     

Sparring ift aktuelle interne 
udfordringer lokalt 
Meld ind hvad der evt ønskes 
sparring på 
SØ 
NO 
SK - Besøg fra AT 
VE 
BUC 

30  Et handleorienteret nyt fra 
skolerne, som bliver 
vejledende og anvisende 
ift lokale  samt evt 
tværgående 
handlemuligheder. 
 
Mål - At vi bedre kan løfte 
noget der bøvler lokalt. 

SØ: 
Lokalrådets beføjelser over for ledelsens ledelsesrummet. 
Kan ikke lave principper. 
Der er rammer for deres beføjelser i styrelsesvedtægterne og i en lokal 
formulering skrevet ved opstarten. 
“Politikker” - politisk niveau 
“Retningslinjer” - MED 
“Principper”, ordensregler og antimobbestrategi - SB 
 
Vikarforbruget - sygdom, kompetenceudvikling, ferie, omsorgsdage osv. 
Oplevelsen af vikarer? Økonomien til vikardækning er overskredet, lærere 
bliver pillet ud til vikarer, pædagoger som to-voksen brugt til en klasse med 
en fagtime. Er det “nødsituation” skal vedk. ikke køre faget.  
 
Hvordan får vi synliggjort, hvordan to-voksne (inklusionsressourcen) bliver 
taget ud af deres planlagte skema og brugt som vikar? 
FU sender et bud ud på et registreringsskema. 
 
SK: 
Vejledning i at arbejde med høje følsomme krav i arbejdet. Der er mange 
udadreagerende børn. 
Faglig klub har i november udtrykt ønske om en handleplan omhandlende 
håndtering af udadreagerende børn. 
AT på besøg. Konsulenten havde samtale med 3 lærere, der oplever 
grænseoverskridende og udadreagerende børn. 
Det sker så ofte, at registreringer ikke bliver lavet. 
Ledelsen lavet et skriv om de udadreagerende børn, og hvad der skal ske. 
Det skal på lærermødet. Der skal laves en fysisk mappe med 

 



registreringsskemaer i klasserne, så når det sker, så skal denne udfyldes 
og direkte journaliseres på kontoret. 
 
 
 

Meddelelser      

Løntjek 5   Vi har som altid fundet nogle fejl rundt omkring. God tradition, godt at 
komme rundt og møde medlemmerne 

 

HU dagsordenen 
MUS - LUS 
Sygefravær 

10   Sygefraværet er højt! 
Lærerne er pressede. Det korte fravær bonner ud. 

 

Forebyggelse af Seksuelle 
krænkelser 

10   Anbefales at det lokalt tages op, hvad er okay her, hvad er ikke okay her. 
Mange unge nyansatte ringer ind til Arbejdstilsynet med oplevelser. 

 

Status på driftsbudgettet pr. 
30.11.2022 

GLF Driftsopgørelse pr. 
31.9. 2022.xlsx 

10     

      

Meddelelser på lydfil fra Thomas      

      

      

      

Evt. + punkter til næste møde      

      

      

      

 

 

 

https://docs.google.com/spreadsheets/d/1qqhnkSnqt_o7A8EkTmTVXBYW02OoXdmG/edit?usp=sharing&ouid=100178575782587030936&rtpof=true&sd=true
https://docs.google.com/spreadsheets/d/1qqhnkSnqt_o7A8EkTmTVXBYW02OoXdmG/edit?usp=sharing&ouid=100178575782587030936&rtpof=true&sd=true


 

Punkter til dagsordenen: 

8-8.15: løs snak og morgenmad. 

 

Godkendelse af referat 

 

Relevant på skolerne fra facebook/andet kommunikationsforum: Oprette facebookgruppe/andet kommunikationsforum til KS, hvor TR kan stille 

lokale, relevante spørgsmål og få sparring - både af den brede kreds og fra FU. Fordelen er, at alle kan læse ind i det tema og være opdateret 

på samme tid. Dette kan resultere i, at temaet er relevant at tage op på KS-møde til yderligere drøftelse og udfoldelse med beslutning om 

handling. 

Punkter til dagsordenen:  

 

● Temadrøftelse om årets relevante udviklingstemaer/politiske temaer/GS-temaer: Inklusion, Co-teaching, meningsfulde teams, Mini-MUS 

hvert kvartal, indskrivningsmodellen osv. 

 

● DLF/GLF-relevant til udvikling: medlemskommunikation, GLF-arrangementer, “Faglig klub” eller lignende, udvikling af lærernes 

debatrum, lyttemøder osv. 

 

● Administration af Lokalaftale - teknisk aftalestyring: skemaer, opgaveoversigter, forberedelsespuljen ift. teamsamarbejde, håndtering af 

overarbejde, merarbejde, kompetenceudvikling osv. 

 

● Sagsbehandling - blive klogere på, hvordan vi gør: enkeltsager drøftes ikke som sådan, men enkeltsager kan danne eksempel for vores 

udvikling til bedre sagsbehandling; alle bliver klogere på det til næste gang. Ønske om punkt til sagsbehandling skal ske på evt. til et 

KS-møde til behandling på kommende møde eller minimum inden der sendes dagsorden ud (torsdagen inden KS-mødet).. 

 

● Meddelelser: både fysiske og som lydfiler med info på facebook/andet fællesrum fx.: politisk kontakt/indflydelse, MED-relevant, DLF-

info, Arbejdsmiljø, HV-info,  

 

Evt. 

 

Nyt fra skolerne afskaffes. 


